
PROTOKOLL vid sammanträde i Djurgårdens IF:s
överstyrelsen den 5/10/53 på Stadion

NÄRVARANDE: Dunér, Nordlund, Rinman, Norén, 
Eckerbrant, Liliequist.

Förhindrad närvara: E. Karlsson.
§ 1. 

Sammanträdet öppnades av ordföranden.

§ 2.
Föredrogs protokoll av den 28/9. Efter påpekande av Norén be

slöts att i § 8 ändra ”vinst" till "brutto" i fråga om det av Exter
gren tänkta Överskottet på ett fotbollsarrangemang i bordtennissek
tionen och i § 9 rätta datum 6/10 till 6/11 för planerad boxtävling. 
I Övrigt godkändes protokollet. Likaså godkändes och justerades pro
tokollet från sammanträdet mellan ÖS och sektionsstyrelsen i fot
boll den 29/9.

§ 3.
Ordf. meddelade att bordtennis-Extergren i brev beklagat, att 

han vid sammanträdet med ÖS ,den 28/9 ej kunnat ge omgående besked 
om en brist på kr. 1.000 i runt tal. Senare hade det stått klart för 
honom att beloppet gällde gamla skulder. Efter diskussion om lämplig 
åtgärd för att få någon hållning på bordtennissektionens framför 
allt ekonomiska skötsel beslöts att som ett första led infordra en 
ny absolut minimistat för sektionen med bindande garanti, att denna 
stat också skall hällas. Härom skulle ordf. meddela Extergren.

§
Från boxningssektionen infann sig ordf. N.G. Bergström och Ger

hard Karlsson med en redogörelse för tävlings arrangemang ihop med 
Årsta BK den 6/11/53. Från Skånes Boxningsförbund hade överenskommel
se om hälftenköp av en tysk boxningstrupp för kr. 1.500 lämnats. Öv
ria omkostnader beräknades till kr. 1.000. Rinman begärde en skrift
lig kalkyl från sektionen. Beslöts också att sådan skulle infordras.

§ 5.
Diskuterades med boxrepresentanterna lämpligheten av att så 

småningom slå ihop boxnings- och brottningslokalerna till en större 
lokal. Klubblokalförvaltare Norén uppdrogs följa med utvecklingen 
i hyresbranschen för att kunna komma med förslag. Rekommenderades 
att låta enklare pingisförmågor öva sig på något bord i boxnings
lokalen, då denna ej utnyttjades på annat sätt.

§ 6.
Från årsmötet i skidsektionen den 2/10, där Rinman, Eckerbrant 

och Liliequist närvarit, rapporterade Rinman om företaget val (om
val av gamla styrelsen + Arvid Kjellström och Knut Falck som supp
leanter). Dan Netzell hade valts som föreningens kandidat i händel
se någon plats i styrelsen för Sthlms Idrottsförbunds skidsektion 
erbjöds vid. kommande årsmöte.

§ 7.
Nordlund rapporterade att ytbehandlingen av skidbacken i Ham

marby stod inför sitt fullbordande. Slutbesiktning inom närmaste 
veckan.

§ 8.
Sekreteraren meddelade att Överenskommelse gjorts om ett sam

manträffande mellan Djurgårdens IF och Idrottsplatskommitten för en 
genomgång av ansökningshandlingarna för DIF:s lanlagsbegäran. Hrr 
Tage Ericson, C.A. Ledin, B. Malm och E. Tidén från IPK hade lovat 



närvara vid sammanträdet, som föreslagits till den 9/10/53 kl. 18.00. 
Uppdrogs åt ordf. och sekr. att utse Djurgårdens representanter, vil
ka skulle sammanträda före mötet med IPK i och för preparering. Ordf. 
åtog sig utse lämplig möteslokal, på vilken en måltid tillsammans 
med IPK-ledamöterna skulle intagas.

§ 9.
Sekr. redogjorde för av skattmästaren erhållet uppdrag att 

tillskriva radiopolisen i Stockholm med anhållan att denna vid. sina 
dagliga rutinkörningar i Hammarbybackens närhet även skulle inspek
tera denna för att med sin blotta närvaro ge tillämnade skadegörare 
vissa tankeställare. Redogörelsen godkändes.

§ 10 .
Utsågs sekr. att vara ÖS:s representant tillsammans ned av ban

dysektionen utsedd sådan vid årsmöte i Svenska Bandyförbundet.

§ 11.
Bekräftades att sanktion för fotbollsresan till Fjärran Östern 

var given. Ekonomisk tablå skulle dock infordras av sektionen.
§ 12.

Rapporterade Nordlund att följden av tränaren Astley's avsägel
se från uppdraget att nominera representationslaget vid närmast på
följande sammanträde i sektionen tagit den formen, att sektions
styrelsen tillställt tränaren en förfrågan hur denne, därest han 
inte avsagt sig uppdraget, skulle ha nominerat laget till matchen 
den 4/10 mot Hälsingborg. Astley hade därvid lämnat sitt förslag och 
också låtit förstå, att han var beredd att i fortsättningen nominera 
laget. Nordlund ansåg sektionsstyrelsen sätt att i denna särskilda 
laguttagningsfråga acceptera Astley's demonstration inte föredömlig.

§ 13.
Föredrogs protokoll från fotbollssektionens sammanträden den 

17 och 25/8 samt 8 och 15/9, vilka kommit Överstyrelsen till handa 
den 29/9. Ur protokollen hämtades bl.a. uppgifter om fastställda 
arvoden för sektionsstyrelsen, vilka voro för skattmästaren ochse 
sekreteraren kr. 1.200 pr år jämte kr. 500:- för skattmästaren i 
felräkningspengar samt för övriga sektionsstyrelseledamöter kr. 500:- 
pr år. Materialförvaltarens lön hade fastställts till kr. 250:- pr 
mån och biträdande materialförvaltarens arvode till kr. 300:- pr år.

§ 14.
Avslutades sammanträdet.


